
Zápisnica č.3/2015 zo zasadnutia Komisie pre kultúru, mestskú kroniku a ZPOZ pri MsZ v Poltári 

konaného dňa 2.júla 2015 v Kultúrnom dome v Poltári 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

 

Program: 

1. Otvorenie, schválenie programu zasadnutia komisie 

2. Rôzne 

3. Uznesenie 

4. Záver 

 

K bodu 1 

Zasadnutie Komisie pre kultúru, mestskú kroniku a ZPOZ pri MsZ v Poltári a Komisie pre financie, správu a 

hospodárenie s majetkom mesta pri MsZ v Poltári otvoril a všetkých prítomných privítal Bc. Ján Skýpala 

predseda ekonomickej komisie. Následne prítomných členov komisií oboznámil s programom zasadnutia. 

Jediným bodom bola príprava podujatia „Poutársky folklórny festival“, ktorý plánuje zorganizovať pán Michal 

Obročník 18.júla 2015 na „Pivári.“ 

K bodu 2 

Pán Michal Obročník predniesol návrh na finančné krytie tohto podujatia. Aké budú náklady na zmluvy 

o účinkovaní, náklady na pódium. Na listine, ktorú predložil členom komisií bolo v pláne rozvrhnuté čerpanie vo 

výške 4 380,00 €. Ústne sa vyjadril, že náklady budú cca 6 000 €. Pani Šálková mala pripomienku, že ktorá 

z týchto súm je smerodajná a aký finančný príspevok žiada od mesta Poltár. Taktiež informovala členov komisií, 

že pán Obročník nemá v pokladni zúčtovanú predchádzajúcu akciu cestu do Srbska. Rozpočet komisie kultúry je 

1 700 € na rok a k dnešnému dňu bolo vyčerpaných 409,37 €. Pán Obročník sa vyjadril, že bol v pokladni a rieši 

uvedenú potvrdenku, od mesta žiada 2 000 € na vyplatenie faktúry za pódium. MUDr. Baník sa pýtal či nie je 

toto pódium veľké na toto miesto a taktiež či boli informovaní občania okolitých rodinných domov, že sa 

uskutoční toto podujatie nakoľko ich to bude rušiť. Pán Obročník už niektorým povedal a ostatným to oznámi 

dodatočne. Týmto podujatím má záujem zviditeľniť mesto Poltár a nie ako si niektorí myslia zvýšiť tržby Bc. 

Tóčikovej  v Park Café. Za primátorom už bol viackrát aj skôr ale on mu povedal, že sa to bude riešiť neskôr. 

Pán Slavkovský sa opýtal ako má doriešené financovanie tohto podujatia. Pán Obročník povedal, že má už 500 

€, ktoré získal od sponzorov a chýba mu 5 500 €. Od mesta chce požiadať o finančný príspevok – dotáciu vo 

výške 2 500 €. Ostatné financie si ešte pozháňa sám. Pán Slavkovský predložil listinu kde bol zverejnený 

rozpočet na kultúru vo výške 74 424 €, okrem iného tam bola suma 14 800 € na aktivity občanov v kultúre. 

Nevie čo táto položka zahŕňa a preto by doporučil čerpať 2 500 € z tejto položky. Mgr. Brisudová uviedla, že sa 

informala o organizovaní takýchto podujatí kolegýň v Banskej Bystrici. Cena zapožičania pódia z Bratislavy  je 

vysoká, vedela by aj lacnejšie ponuky. Ďalej nie sú na toto podujatie doriešené toalety. Pán Obročník povedal, že 

on sa do spôsobu ozvučenia nerozumenie a poskytne nám telefonický kontakt na dodávateľa. Mgr. Brisudová sa 

opýtala do koľkej hodiny sa plánuje koniec podujatia, či do 22.00 hod., pretože po tomto čase treba súhlas mesta. 

Pán Obročník povedal, že po 22.00 hodine má naplánovanú zábavu pod holým nebom. V tento čas má hrať p. 

Kapec za honorár 500 €. Pán Slavkovský sa opýtal, že kto je hlavný organizátor podujatia. Pán Michal Obročník 

povedal, že on osobne. Pán Slavkovský povedal, že mestské zastupiteľstvo by malo schváliť doporučenie 

stanoviska komisií. Pán Obročník povedal, že zabezpečí tlač plagátov i zverejnenie celého podujatia. Taktiež aj 

zapožičanie lavíc pre divákov. Mgr. Brisudová informovala prítomných, že konanie jarmoku musí schváliť MsZ. 

Remeselníci, domáci majstri platia menej za miesto ako podnikatelia s občerstvením. Povedala, že je potrebné 

vybaviť uzavretie ulíc Družby a Obrancov mieru. Pán Slavkovský povedal, že organizátor podujatia je 

zodpovedný za poriadok primárne, až ak sa niečo stane nastupuje polícia. Je potrebné zabezpečiť osoby, ktoré 

budú usporiadatelia a budú dohliadať na poriadok. MUDr. Baník sa opýtal pána Obročníka, či je žiadaná nejaká 

zábava po podujatí, či cieľom tohto podujatia nie je prezentácia folklóru a FS Úvrať. Pán Obročník odpovedal, 

že nakoľko je 15 rokov od založenia FS Úvrať žiada sa po prehliadke aj zábava. Bc. Tóčiková sa vyjadrila, že 

táto akcia nie je do bodky pripravená a zostáva málo času a bol by potrebný širší organizačný tím ľudí, ktorí túto 

akciu dotiahnu do konca. Takéto podujatie je potrebné pripravovať predbežne 4 až 5 mesiacov. Pani Talánová sa 

vyjadrila, že pán Obročník nemá doriešené marketingové veci a môže sa objaviť ešte mnoho ďalších problémov. 

Bc. Tóčiková upozornila, že po 22.00 hodine by mal byť nočný pokoj a preto by sa z programu mala vypustiť  

zábava po tejto hodine. Radšej urobiť toto opatrenie ako mať potom problémy s občanmi pod vplyvom alkoholu. 

MUDr. Baník sa opýtal, či bude mesto Poltár spoluorganizátorom podujatia, ak nie klobúk dole pred p. 

Obročníkom, že má takéto kontakty. Pán Obročník povedal, že sa vypracujú zmluvy o účinkovaní a on určite 

získa ďalších sponzorov aby dofinancoval zostávajúce prostriedky. V minulosti boli so súborom v Paríži a nemal 

problém pri získavaní sponzorských príspevkov. Bc. Skýpala uviedol, že nie je problém nájsť 2 500 €, je 

problém v doriešení vydokladovania použitia finančných prostriedkov a ostatných organizačných záležitostiach. 



Pán Slavkovský povedal, že pre p. Obročníka je toto podujatie sen a chce ho usporiadať ako nultý ročník. 

Povedal, že niektoré veci, finančné prostriedky je možné oželieť, ale v podstate je potrebné podporiť takéto 

kultúrne podujatie. MUDr. Baník povedal, že je prvoradé vytvoriť vhodné podmienky pre účinkujúcich. Pri 

zmluvách o účinkovaní je potrebné splniť oznamovaciu povinnosť do sociálnej poisťovni. Opýtal sa že, čo 

zahŕňa zapožičanie pódia. Pán Obročník povedal, že je v tom obsiahnuté ozvučenie, osvetlenie, doprava pódia 10 

x 12 m, na 3 dni. Pán Kamas sa vyjadril, že má možnosť zabezpečiť ozvučenie a pódium v rovnakej kvalite za 

nižšie náklady ako presadzuje p. Obročník. S pánom Kalmárom by to vyšlo na cca 1 300 €. Bc. Skýpala povedal, 

že ak mesto Poltár uhradí náklady spojené s pódiom a ozvučením, či pán Obročník vyplatí všetkých 

účinkujúcich, či má prísľub, že dostane sponzorské príspevky. K tomuto názoru sa pridala aj p. Majerová, že 

chýba väčšia časť finančných prostriedkov. Pán Obročník na zasadnutí telefonicky oslovil prenajímateľa pódia, 

ktorý oboznámil prítomných s podmienkami nájmu. V cene sú zahrnutí 3 – 4 zvukári, káblovanie, nastavenie 

mikrofónov, osvetlenie a urobia to sponzorsky za 2 500 €, pretože inak toto zapožičanie pódia stojí 3 900 €. 

Faktúru vedia samozrejme vystaviť. Mgr. Brisudová sa opýtala, či skutočne potrebujeme také náročné pódium 

a ozvučenie. Vie aj o výhodnejších ponukách za 900 € a ak by to organizovalo mesto muselo by to ísť formou 

verejnej obchodnej súťaže. Čiže kto je lacnejší, ten uspeje. Pán Obročník jej odpovedal že áno potrebujeme 

takéto pódium a na základe toho, že pozná konateľa tejto spoločnosti to bude pre nás lacnejšie. Týmto by chcel 

požiadať primátora mesta a mestské zastupiteľstvo o finančné prostriedky vo výške 2 500 €. Budú použité na 

pódium alebo na vyplatenie honorárov pre účinkujúcich. Pán Slavkovský povedal, že komisie môžu len 

doporučiť mestskému zastupiteľstvu schválenie uvedených prostriedkov.  MUDr. Baník povedal, že principiálne 

chceme podporiť toto podujatie venované šíreniu folklóru, ale je potrebné dôkladnejšie doriešiť prípravu, 

organizačné veci, usporiadateľskú službu, zdravotnú službu. Riešime globálnu vec, v prvom rade aby bol 

zabezpečený program a taktiež verejný poriadok. Pán Slavkovský sa vyjadril, že pripravované podujatie má 

potenciál, je to dobrá akcia. KK a EK to chce podporiť alebo nie. Mgr. Brisudová povedala, že v B. Bystrici 

musí byť vypracovaná dotačná zmluva. Predseda komisie kultúry pán Kamas dal hlasovať: Kto je za 

doporučenie schválenia finančného príspevku pre Poutársky folklórny festival ? za hlasovali 4 členovia komisie 

kultúry Kamas, Mgr. Brisudová, Slavkovský, Obročník. Proti bol 1 hlas Šálková.  

Mgr. Brisudová podotkla, že komisia kultúry má doporučiť sumu akou budú Mgr. Slebodníková a Mgr. 

Vývleková odmeňované za vedenie ženského speváckeho zboru Letokruhy. Po vzájomnej diskusii a výmene 

názorov bola navrhnutá suma 10 €. V závere členovia komisie kultúry doporučili, aby mestské zastupiteľstvo 

zvýšilo odmeny pre vedúcu ženského speváckeho zboru Letokruhy Mgr. Slebodníkovú 10 € a za hudobný 

doprovod pre Mgr. Dagmar Vývlekovú 10 € za každý uskutočnený nácvik. 

 

K bodu 3 

 

U Z N E S E N I E  č. 3/2015 

 

Komisia pre kultúru, mestskú kroniku a ZPOZ  pri MsZ v Poltári 

 

 

A/  d o p o r u č u j e : 

 

1. Komisii pre financie, správu a hospodárenie s majetkom mesta pri MsZ v Poltári a Mestskému 

zastupiteľstvu v Poltári schváliť finančné prostriedky vo výške 2 000 € na konanie podujatia pod 

názvom „Poutársky folklórny festival.“ 

 

 

2. Mestskému zastupiteľstvu v Poltári zvýšiť odmeny pre vedúcu ženského speváckeho zboru 

Letokruhy Mgr. Slebodníkovú 10 € a za hudobný doprovod pre Mgr. Dagmar Vývlekovú 10 

€ za každý uskutočnený nácvik. 
 

 

Zasadnutie komisie ukončil a prítomným poďakoval za účasť Daniel Kamas. 

 

V Poltári, dňa 15.júla 2015 

 

Zapísala: Ľuba Šálková  

                                                                                                                      Daniel Kamas 

                                                                                                                    predseda komisie 

                                                                                                            

 



 

Komisia pre kultúru, mestskú kroniku a ZPOZ pri Mestskom zastupiteľstve v Poltári 

 

 

 

 

 

U Z N E S E N I E  č. 3/2015 

 

 

Komisia pre kultúru, mestskú kroniku a ZPOZ  pri MsZ v Poltári 

 

 

 

A/  d o p o r u č u j e : 

 

1. Komisii pre financie, správu a hospodárenie s majetkom mesta pri MsZ v Poltári a Mestskému 

zastupiteľstvu v Poltári schváliť finančné prostriedky vo výške 2 000 € na konanie podujatia pod 

názvom „Poutársky folklórny festival“, ktorý sa uskutoční dňa 18.júla 2015. 

 

2. Mestskému zastupiteľstvu v Poltári zvýšiť odmeny pre vedúcu ženského speváckeho zboru 

Letokruhy Mgr. Slebodníkovú 10 € a za hudobný doprovod pre Mgr. Dagmar Vývlekovú 10 € za 

každý uskutočnený nácvik. 

 

 

 

 

V Poltári, dňa 15.júla 2015 

 

 

 

                                                                                                  Daniel Kamas   

                                                                                                predseda komisie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


